

《单词百科:manipulations是什么意思?manipulations怎么发音?manipulations的解释和用法》

英语单词manipulations是什么意思?manipulations怎么读?manipulations怎么发音?简答网为您整理了manipulations的解释、用法、例句、词组等相关学习资料。下面跟小编一起来看看吧!



manipulations怎么读

manipulations的读音:[m ə , n ɪ p j ʊ ' l e ɪ ʃ ə n z]

manipulations的意思

1、n. (熟练的) 操作(manipulation的名词复数);操纵;控制; (对账目等的) 伪造;

manipulations的相关词组

1、market manipulation 市场操纵;

- 2、aseptic manipulation 无菌操作法;
- 3、byte manipulation 字节处理;
- 4、massage manipulation 按摩手法;

manipulations的双语例句

- 1、Responsibility:-In charge of all mechanical manipulations in CMA workshop.

职责: 负责CMA车间的所有机械操作.

- 2、Most of the manipulations occur instead in the etheric or astral planes.

大部分操控反之发生在以太或星光层.

- 3、This paper presents the acupuncture manipulations, indications , cautions and clinical application of acupoint Yinbai (SP 1).

介绍隐白穴的临床针灸方法、适应症、注意事项及临床运用.

- 4、I don't like manipulations or lies.

我不喜欢受别人的摆布, 也不爱听到别人说谎。

- 5、Don't assume without checking that you can find cash flow by routine manipulations of accounting data.

不要假设不那么检查你就可以通过对会计数据的日常的操作来找到现金流.

- 6、Genetic Manipulations in Cultured Cells and Animal Models.

培养细胞与动物实验体上的基因操作.

- 7、Experimental results show that it is robust to geometric attacks processing manipulations.

实验结果表明,该方法对几何攻击具有很好的鲁棒性.

- 8、Ethanol will interfere with subsequent manipulations of the DNA.

酒精会干扰之后的DNA操作.

9、There are also some supplementary manipulations to increase the needling sensations.

另有一些辅助手法用以加强得气的感觉.

10、In simple words, symmetry signifies what constant after certain manipulations are applied.

简而言之, 对称意味着施加某种变换后的不变性.

11、Don't play games with me, Jane. I'm on to your tricks and manipulations.

简,别跟我捣鬼. 我对你的诡计呵手段一清二楚.

12、What might such manipulations be?

这类操控会是 什么 ?

13、This is one of the manipulations with strong stimulation.

本法为强刺激手法之一.

14、Don't play games with me. I'm on to your tricks and manipulations.

别跟我捣鬼, 我对你的诡计和手段一清二楚.

15、Meaning : To perform a great many numerical calculations or extensive manipulations of numerical data.

要执行很多数值计算和数值数据的广泛操作.

以上是简答网为您整理的manipulations怎么读的相关信息, 希望对大家有一定的帮助。查看更多关于manipulations的用法、manipulations的释义、manipulations的相关详情请点击: <https://dict.jiandongshicai.cn/manipulations>